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ZAPISNIK 52. SASTANKA GLAVNOG ODBORA ZA KVALITETU ODRŽANOG 19. 

travnja 2016. godine 

 

 

Početak sastanka 12:30 sati 

 

Prisutni: doc.dr.sc. Violeta Šugar, Tina Trošt, mag.pead., dr.sc. Mihovil Dabo, mr.sc. Tijana 

Barbić Domazet, doc.dr.sc. Kristina Riman,  Greta Terman, izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković, 

doc.art. Denis Modrušan, dr.sc. Ines Kovačić, dr.sc. Tanja Habrle, Sanja Radolović 

Odsutni: predstavnici studenata 

Predsjednica doc.dr.sc. Violeta Šugar otvara sastanak Glavnog odbora za kvalitetu i predlaže 

sljedeći dnevni red: 

Dnevni red: 

 1. Usvajanje Zapisnika s 51. sastanka GOK-a 

 2. Donošenje Plana rada Glavnog odbora za kvalitetu 

 3. Rasprava o izmjenama/dopunama studijskih programa 

  4. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.1. 

Usvajanje Zapisnika s 51. sastanka GOK-a 

Predsjednica GOK-a doc.dr.sc. Violeta Šugar pita da li ima primjedbi na zaprimljeni Zapisnik s 

51. sastanka GOK-a. 

Giorgio Sinković daje prijedlog da se titule profesora ne navode tijekom svake točke u Zapisniku 

već samo na početku pri utvrđivanju kvoruma. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Budući da nema primjedbi Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 



Ad.2. 

Donošenje Plana rada Glavnog odbora za kvalitetu 

Nakon provedene rasprave prema prijedlogu Plana rada GOK-a, jednoglasno je usvojen sljedeći 

plan rada GOK-a: 

AKTIVNOST ROK ODGOVORNOST 
MEHANIZMI PRAĆENJA/ 

POKAZATELJI OSTVARENJA 

1.  Provedba studentske 
ankete 

kontinuirano  UK Analiza i distribucija rezultata 
provedene studentske ankete 

2. Provedba samoprocjene 
uspješnosti rada 
nastavnika 

kontinuirano UK Analiza i distribucija rezultata 
provedene samoprocjene  

3.  Vrjednovanje novih i 
revizija postojećih 
obrazovnih programa 

kontinuirano UK GOK Analize i preporuke GOK 
temeljem evaluacije 

4. Revizija Priručnika 
kvalitete i svih vezanih 
dokumenata 

Rujan 2016. UK GOK Senat Usvojen revidirani Priručnik 
kvalitete 

5. Prijedlog Strategije 
sustava za osiguranje 
kvalitete kao potpora 
upravljanju, odlučivanju i 
razvoju sveučilišta 

Listopad 
2016. 

UK GOK 
Sveučilišni savjet 
Senat 

Usvojena Strategija sustava za 
osiguranje kvalitete kao potpora 
upravljanju, odlučivanju i razvoju 
sveučilišta 

6. Kreiranje preporuka za 
usavršavanje nastavnika i 
nenastavnog osoblja 

kontinuirano UK, GOK Program nastavničke 
kompetencije (Centar za 
kompetencije u obrazovanju 
UNIPU) 

7. Vrjednovanje izmjena i 
dopuna studijskih 
programa 

kontinuirano UK, GOK Analize i preporuke GOK 
temeljem evaluacije 

8. Priprema, izradba i 
donošenje Plana rad GOK-
a za 2017. godinu 

Prosinac 
2016. 

UK GOK Donesen Plan rada GOK-a za 
2017. godinu 



9. Provedba pilot projekta 
peer review  

Druga 
polovica 
2016. 

Odbori za 
kvalitetu 
sastavnica, Centar 
za kompetencije u 
obrazovanju 

Analiza rezultata pilot projekta i 
izvješća OK sastavnica GOK 

 

 

Ad. 3. 

Rasprava o izmjenama/dopunama studijskih programa 

Predsjednica GOK-a Violeta Šugar otvara raspravu po ovoj točki Dnevnog reda. 

Tanje Habrle navodi kako je zbog nove organizacije Odjela za studij na talijanskom jeziku i 

interdisciplinarni studij Kulture i turizam u novi Odjel za interdisciplinarne, talijanske i 

kulturološke studije, došlo do izmjena i/ili dopuna studijskih programa u obimu većem od 

uobičajenog, ali s ciljem kako bi se napravila kvalitetna revizija navedenih studijskih programa 

te kako studenti ne bi slušali slično ili isto gradivo na nekoliko kolegija. 

Violeta Šugar daje prijedlog pristiglih izmjena i/ili dopuna studijskih programa na glasanje. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad. 4. 

Razno 

Predsjednica GOK-a Violeta Šugar otvara raspravu po ovoj točki Dnevnog reda. 

Tijana Barbić-Domazet pita zašto se odustalo od inicijative da GOK ima svog predstavnika u 

Senatu.  

Violeta Šugar odgovara da je na upućeni zahtjev Senatu rečeno da je Senat već glomazan i u 

ovom sazivu. 

Giorgio Sinković predlaže da predstavnik GOK-a bude prisutan na Senatu kada se raspravlja o 

temama koje se tiču rada GOK-a. 

Greta Terman navodi da je GOK tijelo koje je zakonom obavezno pa se stoga i išlo prema Senatu 

s inicijativom da GOK ima svog predstavnika u Senatu. 

Giorgio Sinković je zatražio od članova GOK-a da održi prezentaciju o osnivanju GOK-a i ulozi 

GOK-a u istome. Članovi GOK-a su jednoglasno podržali prijedlog. 

U svojoj prezentaciji Giorgio Sinković naglašava kako se slaže da je često bilo puno 

neutemeljenih inicijativa za osnivanjem novih studijskih programa, i kako GOK tu mora biti kao 

„filter“ između Senata, ali da ovakvim vrjednovanjem studijskih programa od strane GOK-a 

proces vrjednovanja traje više od 6 mjeseci, te da bi se praktički prije vremenski može dobiti 



odobrenje MZOS-a nego GOK da svoje odobrenje, a u konačnici bi trebalo pustiti Senat da 

odluči da li je program u redu ili ne. 

Denis Modrušan se slaže s Giorgiom Sinkovićem i kaže kako bi GOK trebao imati savjetodavnu 

ulogu, ako već Senat donosi odluke. 

Greta Terman naglašava kako se temeljem Zakona MZOS-u i AZVO-u mora dostaviti izvješće o 

broju zaprimljenih zahtjeva za vrjednovanjem novih studijskih programa iz čega se vidi da GOK 

ipak ima odgovornost pri vrjednovanju istih. 

Violeta Šugar zaključuje raspravu i kaže kako se svi slažu da želimo imati kvalitetu u radu i 

zahvaljuje se Giorgiu Sinkoviću na održanoj prezentaciji. 

 

Završetak rada: 13:30 sati 

Predsjednica Glavnog odbora za kvalitetu 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar 

______________________ 

Zapisnik sastavila: 

Sanja Radolović 

 

 


